
PROTOKÓŁ Nr 36/17

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 04 lipca 2017 r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pani Irena Wysocka - Kierownik Biblioteki Gminnej

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

Pan Wójt Gminy zwrócił się do radnych o uzupełnienie porządku obrad komisji  o punkt –
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

Komisja przychyliła się do wniosku Pana Wójta i ustalony porządek obrad brzmi następująco:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXIV sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu,
2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017,
3) w  sprawie  przyjęcia  programu  polityki  zdrowotnej  na  rok  2017  pn.Program

szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku zycia w gminie
Mielnik.

4) w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mielniku.
2. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  powiatu

siemiatyckiego z uwzględnieniem gminy Mielnik.
3. Informacja Skarbnika Gminy – kredyty, pożyczki, zadłużenie.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu.  Poinformował,  że  unieważniony  został  przez  starostwo  przetarg  na
wykonanie  dróg  powiatowych,  w  tym  drogi  Wilanowo-Tokary.  Kwota  przeznaczona  na
budowę tej drogi okazała się za mała i musimy zwiększyć swój udział w budowie drogi. Na
razie Pan Wójt proponuje zwiększenie kwoty o 50 tys.zł., 6 lipca odbędzie się nowy przetarg i
w dniu sesji – 10 lipca, przedstawimy już faktyczną kwotę, jaka wyjdzie z przetargu. Termin
wykonania drogi zostanie wydłużony do końca października br. Pan Wójt poinformował, że z
powodu dużej  ilości  prac  na drogach powiatowych i  wojewódzkich  wykonawcy znacznie
podnoszą ceny.

Na prośbę Pana radnego Andrzeja Wierzby Pan Wójt przedstawił informację jak kwotowo
wygląda to w innych gminach.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(2).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

Pani Skarbnik poinformowała, że w okresie między sesjami Zarządzeniem nr 185/17 Wójta
Gminy  Mielnik  wprowadzona  została  do  budżetu  gminy  dotacja  celowa  na  realizację
programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał czy są w budżecie środki na pokrycie strat związanych z
wichurą.

Pan Wójt  poinformował,  że w budżecie jest  rezerwa środków na zarządzanie kryzysowe.
Poinformował  również  o  działaniach  podjętych  przez  gminę  w  związku  ze  stratami
spowodowanymi  wichurą.  Odbywa  się  to  głównie  siłami  jednostek  OSP –  przywracanie
przejezdności dróg, uprzątanie zwalonych drzew na drogach i na terenie posesji.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki
zdrowotnej na rok 2017 pn. Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po
60 roku życia w gminie Mielnik.

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy nadano bieg sprawie szczepień przeciwko zapaleniu
płuc.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Rada Gminy powinna uchwalić kolejny program i przedstawił
związane z tym procedury.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2017 pn. Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w gminie Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(4).

Pani Irena Wysocka – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku przedstawiła
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mielniku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mielniku.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 2.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie powiatu siemiatyckiego z uwzględnieniem gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 3.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła informację o stanie zadłużenia gminy Mielnik na dzień
30 czerwca 2017r.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie zadłużenia gminy Mielnik
na dzień 30 czerwca 2017r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 4.

Pan Wójt poinformował radnych, że Pani Halina Mirowska – Kierownik GOPS odeszła na
emeryturę. Nowym Kierownikiem GOPS jest obecnie Pani Katarzyna Warszycka.
Odnosząc się do szkód wyrządzonych przez wichurę wyjaśnił, że jeżeli Wojewoda  Podlaski
uzna na terenie gminy stan klęski żywiołowej, to szkody będą pokryte z budżetu państwa.
Zapewnił, że gmina będzie się starała wszystkim poszkodowanym pomóc organizacyjnie i
finansowo.  W  sprzątaniu  udział  wezmą  strażacy  OSP i  pracownicy  ZGK.   Jednemu  z
mieszkańców  Homot  zerwało  dach  z  domu  wraz  z  zainstalowanymi  na  nich  solarami.
Doznaliśmy  również  szkód  jako  gmina,  na  2  działkach  gminnych  uległ  zniszczeniu
drzewostan.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował o złamanej brzozie w Homotach, która spadła na
stodołę starszej osoby oraz o nieprzejezdnych  drogach do półl  na których leżą połamane
drzewa.

Pan  Jerzy  Weremjewicz  zgłosił  potrzebę  usunięcia  drzew  rosnących  w  pasie  drogi  w
Osłowie oraz problem kamieni kładzionych na drogi polne, co powoduje ich nieprzejezdność.
Robią to sami właściciele działek a potem skarżą się, że drogi są nieprzejezdne.

Pan Przewodniczący Rady zaproponował aby właścicielom działek dać czas na usunięcie
zwalonych przez wichurę drzew.

Pan Paweł Grzegorz Pura poinformował, że w Maćkowiczach  należy naprawić bocianie
gniazdo.

Pan Kamil Adrian Zalewski zaproponował aby w Tokarach, na działce gminnej, popryskać
randapem wycięte krzaki, żeby potem nie odrastały.

Pan Henryk Adam Symonowicz zgłosił następujące sprawy:
1. Bardzo zły stan nawierzchni na drodze Adamowo-Mętna, szczególnie na zakręcie.
2. Należy usunąć 2 krzewy na placu GS, przy drodze koło Arhelanu, ponieważ wystają

na jezdnię i mogą uszkodzić samochody.
3. Co dzieje się w sprawie budowy przedszkola?
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Pan Wójt odpowiedział,  że droga Mielnik-Adamowo została zrobiona bardzo dawno, jest
zniszczona i nic doraźnie nie da się tam zrobić. Trwają rozmowy z wicestarostą w sprawie
położenia  nakładek  asfaltowych  na  najgorszych  odcinkach  dróg i  być  może  w tym roku
zostanie to zrobione. Są to drogi powiatowe i jeżeli radni nie rozumieją tego, to jak mają to
zrozumieć obywatele.

W sprawie przedszkola złożony jest wniosek o pozwolenie na budowę, firma która robiła nam
projekt przedszkola zapłaci kary za opóźnienie prac projektowych. Pan Wójt poinformował o
wyjeździe  do  Mińska  Mazowieckiego  w  celu  obejrzenia  budowanego  tam  przedszkola
modułowego.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował, że jeszcze do tej pory niektórzy mieszkańcy gminy
nie mają energii elektrycznej.

Pan  Sekretarz  Gminy zasygnalizował  potrzebę  zakupu  generatora  prądu  do  Zakładu
Gospodarki  Komunalnej,  do  oczyszczalni  ścieków.  Brak  prądu  spowodowany  wichurą
uniemożliwił pracę pomp na oczyszczalni, co z kolei wywołało uciążliwy dla mieszkańców
fetor ścieków.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                     Krzysztof Nikitorowicz
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